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Zápisnica zo 14. zasadania MsZ v Krompachoch, 

 konaného dňa 21.02.2024 

vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Krompachoch. 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny.  

  

Dárius Dubiňák, primátor mesta otvoril a viedol 14. zasadanie Mestského zastupiteľstva v 

Krompachoch.          13:04 hod.

           

MsZ je uznášaniaschopné, prítomných je 8 poslancov MsZ.  

Ospravedlnili sa poslanci: Igor HLAVÁČ, Lukáš BAGIN 

V miestnosti neboli poslanci: Ján ZAHURANEC, Marián HOJSTRIČ 

 

P R O G R A M: 

 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu zasadania MsZ  

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie  

5. Správa o bezpečnostnej situácii v meste Krompachy za rok 2023 

6. Správa o činnosti Mestskej polície v Krompachoch za rok 2023 

7. Majetkové návrhy 

8. Návrh rozpočtových opatrení 

9. Návrh rozpočtov škôl a školských zariadení na rok 2024 

10. Návrh Plánu investícií na rok 2024 

11. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu rozpočtu mesta Krompachy na rok 2024 

s výhľadom na roky 2025-2026 

12. Návrh rozpočtu mesta Krompachy na rok 2024 a viacročný rozpočet na roky 2025 

a 2026 

13. Použitie prostriedkov rezervného fondu v roku 2024 

14. Návrh použitia prostriedkov Fondu rozvoja bývania v meste Krompachy na rok 

2024 

15. Návrh VZN č. 1/2024 o zrušení VZN č. 1/2021 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa 

materskej školy a žiaka školského zariadenia 

16. Informácia o konaní dobrovoľnej zbierky pre Základnú školu s  materskou 

školou, Maurerova ulica 14, Krompachy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Krompachy 

17. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023 

18. Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky 

19. Správa o vybavovaní sťažností, petícií a iných podaní občanov za rok 2023 

20. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva v Krompachoch za obdobie od 

1. februára 2023 do 31. januára 2024 

21. Informácia o pripravovaných opravách ciest na území mesta 
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22. Návrh k prehodnoteniu zmien a doplnkov v ÚPN mesta Krompachy 

23. Návrh na odvolanie a menovanie členov dozorných rád spoločností s majetkovou 

účasťou mesta Krompachy 

24. Návrh na voľbu člena Zboru pre občianske záležitosti pri Mestskom zastupiteľstve 

v Krompachoch 

25. Návrh na schválenie zahraničných služobných ciest primátora mesta Krompachy 

na rok 2024 

26. Rôzne 

27. Interpelácie poslancov MsZ 

28. Diskusia 

29. Záver 

 

 

2. Schválenie programu zasadania MsZ      13:05 hod.

   

Primátor mesta predložil návrh programu.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 8 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Ontko, Gula, Ďorko, Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.1 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) program 14. MsZ. 

 

 

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice    13:06 hod.

   

 

Primátor mesta určil za zapisovateľku Luciu Salokovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov: Igora Jendrucha a Oľgu Dzimkovú. 

 

 

4. Voľba návrhovej komisie       13:07 hod.

  

Primátor mesta predložil návrh na členov návrhovej komisie v zložení poslancov MsZ:  

Tomáš Gula, Radovan Ďorko a Martin Štancel. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 8poslancov MsZ.  

Za  : 8 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Ontko, Gula, Ďorko, Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/A.1 viď pripojené k zápisnici (volí) návrhovú komisiu  
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5. Správa o bezpečnostnej situácii v meste Krompachy za rok 2023  13:08 hod. 

 

Mgr. Martin Hudák, zástupca riaditeľa OO PZ SR predložil písomný materiál, ktorý je 

prílohou tejto zápisnice. 

 

p.p. Rušinová – veľmi dobre viete, čo aktuálne rezonuje v meste, aká udalosť. Vyjadrovalo sa 

k tomu aj mesto Krompachy, aj keď jedna veta tam nebola veľmi šťastná, pretože boli 

pripomienky ľudí, ale každý ma na to právo. Už to nie je tajné, pretože fotka páchateľa s menom 

bola zverejnená na Facebooku a preto sa chcem opýtať, aká je ďalšia prognóza lebo ľudia sa 

obávajú, že dotyčný pán sa vráti a bude páchať ďalšiu násilnú trestnú činnosť. Keby ste nám 

niečo bližšie o tom povedali. Ja viem, že môžete povedať len to, čo Vám dovoľujú zákony, ale 

aby sme aj my vedeli ukľudniť ľudí, keď budeme s nimi rozprávať. 

 

p.p. Zahuranec prišiel do miestnosti – 13:09 hod. 

 

Mgr. Martin Hudák, zástupca riaditeľa OO PZ SR – ako ste povedali, k samotnému skutku 

sa nemôžem vyjadrovať, lebo je to tzv. živá vec. Môžem povedať len toľko, že páchateľ 

evidovaný, bol predvedený pred sudcu a sudca rozhodol, že pôjde do väzby. 

Čo sa týka prognózy, tak na oddelení je nás málo, ale to už viete z minulých správ, ktoré vám 

boli zaslané. Bolo nás 37, potom 34 a v súčasnosti máme 29 policajtov a dvaja policajti sú 

v škole. Čo sa týka priameho výkonu služby, tak máme na starosti 9 dedín vrátane mesta 

Krompachy. Niekedy je k dispozícii jedna hliadka, niekedy dve hliadky, hlavne cez víkendy. 

Výkon služby je zameraný na tmavé uličky alebo či maloletí obťažujú ľudí pri Lidli a pri Tescu. 

Pri výkone je dodržiavanie verejného poriadku a Všeobecné záväzné nariadenie. Výkon služby 

je práve preto upriamený, či už na základné školy alebo obchodné siete. Toho sa budeme držať 

aj ďalej.  

V tejto chvíli vám neviem povedať, čo bude ďalej s páchateľom, lebo o tom rozhoduje jedine 

sudca. 

p.p. Rušinová– platí ešte zásada trikrát a dosť alebo už nie? 

Mgr. Martin Hudák, zástupca riaditeľa OO PZ SR – platiť by mala, ale sudca rozhoduje na 

základe svojho vedomia a svedomia a my rozhodnutie súdu komentovať nemôžeme. Môže to 

byť náš osobný názor, či je to správne alebo nie je to správne, ale v konečnom dôsledku, verdikt 

prednesie sudca. 

p.p. Rušinová – chcem sa pýtať len to, čo zaujíma ľudí a aj mňa. Roky som sledovala 

bezpečnostnú situáciu v meste a s takým páchateľom, ktorý by napádal ľudí, ženy, tak som sa 

niekoľko rokov nestretla. Mám dobrý pocit alebo mali sme v Krompachoch nejaký taký prípad 

v posledných desiatich rokoch? 

Mgr. Martin Hudák, zástupca riaditeľa OO PZ SR – určite nie, k tomu môžem povedať, že 

páchateľ tu bol krátko, presťahoval sa sem pred mesiacom. My sme o ňom vedomosť nemali 

a musíte aj vy pochopiť, že nemôžeme vedieť do detailov o každom jednom občanovi v meste. 

Páchateľ sa sem presťahoval z okresu Kežmarok a na Maurerovej ulici býval asi mesiac 

.Chápem, že ľudia boli znepokojení z toho, čo sa stalo. Môj osobný názor je taký, že najväčší 

problém je, že funguje Facebook a stále komentujú tí, ktorí nemajú poňatia o tom, čo sa vlastne 

stalo, aká je skutková podstata alebo o čo ide a bohužiaľ, komentujú to svojim spôsobom, ako 
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sme mohli vidieť samotné komentáre pod príspevky. Konanie ľudí neovplyvníme, každý si 

povie svoj názor, myslia si, že od sudcu, cez prokurátora a policajta   to vyriešia z obývačky. 

p.p. Rušinová – ja sa chcem opýtať, či za posledných 10 rokov bol takýto prípad. 

Mgr. Martin Hudák, zástupca riaditeľa OO PZ SR – nie, ja osobne som tu 23. rok 

a nepamätám si, aby sa niečo také stalo. 

p.p. Rušinová – ľudia sa vyjadrujú všelijako k nášmu mestu, že naše mesto okrem tej 

obťažujúcej kriminality je v podstate relatívne bezpečné. 

Mgr. Martin Hudák, zástupca riaditeľa OO PZ SR – áno, mesto je relatívne bezpečné, lebo 

sa snažíme služby pokryť tak, aby boli stále v meste hliadky. Jedna je mimo mesta Krompachy, 

ktorá ma na starosti okolité dediny a jedna je v meste, len nie stále to ide, lebo to závisí od 

počtu. Niekto má dovolenku, niekto je práceneschopný, ale snažíme sa to stále tak pokryť, aby 

jedna hliadka mala na starosti dediny a jedna mesto. Myslím si, že Krompachy sú bezpečné, 

samozrejme na nejaké extrémy, ktoré vyskočili teraz. Nedá sa tomu predísť, lebo páchateľ je 

niekedy nevyspytateľný a nevieme, ako bude konať. 

p.p. Rušinová – ďakujem, tak si držme palce, aby sa v meste už nič také nevyskytlo alebo taká 

zvláštna osoba. Chcem poprosiť, aby ste naďalej ostali ostražití. 

Primátor mesta – čo sa týka stanoviska mesta k danému prípadu, tak to vychádzalo z môjho 

osobného stretnutia s pánom riaditeľom obvodného oddelenia, ktorý ma informoval, aká je 

bezpečnostná situácia v meste. Je mi jasné, že ľudia boli znepokojení z toho, čo sa stalo, veď 

kto by nebol. Hlavné posolstvo z nášho článku malo byť to, že ľudia neotočili hlavu od 

problému, ale prišli na pomoc. Ja som týmto dvom chlapom vďačný , že zasiahli práve vtedy, 

kedy zasiahnuť mali a kiežby boli stále v našej blízkosti ľudia, keď sa niečo také stane. 

Nechcem posudzovať zdravotný stav páchateľa, to je v rukách iných ľudí. Doba liečenia 

poškodenej je do 7 dní, preto som rád, že to je len toľko, lebo pokiaľ by si tí ľudia nič nevšimli, 

tak mohlo by to byť aj dlhšie. Posolstvo vychádzalo aj z toho, že sme si ako ľudia zabudli 

pomáhať a dúfam, že v budúcnosti bude viac takýchto ľudí, ktorí pomôžu v pravej chvíli 

ľuďom, ktorí to najviac potrebujú.  

p.p. Dzimková – ďakujem policajtom, ktorí strážili zdravotnícky personál. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko, 

Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.1 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu 

o bezpečnostnej situácii v meste Krompachy za rok 2023 
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6. Správa o činnosti Mestskej polície v Krompachoch za rok 2023  13:17 hod. 

 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP - predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Zahuranec – chcem sa opýtať, koľko členov MOPS momentálne máme. 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – momentálne máme 4 členov MOPS. Projekt stojí od 

októbra, lebo nebola zmluva a vyzerá to tak, že od 01.03.2024 bude 12 členov MOPS. 

p.p. Zahuranec – od kedy do kedy robia? 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – robia od pondelka do piatka. Jeden robí od 6:00 hod. do 

14:00 hod., ďalší robí od 10:00 hod. do 18:00 hod. a ďalší od 14:00 hod. do 22:00 hod. to je 

Hornádska ulica. Na Družstevnej ulici je jeden pracovník a ten robí pondelok – piatok od 6:00 

hod. do 14:00 hod. 

p.p. Zahuranec – včera som šiel z práce na zberný dvor pred 14:30 hod. Na Hornádskej ulici 

asi 10 detí pálili pneumatiky, hádzali tam aj odpad, čo tam bol a nikto tam nebol. Pri ZŠ SNP  

nebol nikto, pri pošte nebol nikto, preto som sa pýtal, že koľko ich máme a že ako to stíhajú, 

lebo asi evidentne nie. 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – stíhať sa to v takom počte nedá. V pondelok na zbernom 

dvore Slovenská pošta vyplácala sociálne dávky a včera vyplácalo na zbernom dvore sociálne 

dávky mesto. Vzhľadom na počet 3 pracovníkov boli všetci traja v službe doobedu, to znamená, 

že o 14:00 hod. skončili a na tej ulici nebol nikto.   

p.p. Rušinová – chcem sa opýtať, či fungujú kamery, ktoré boli nainštalované. Viem, že na 

kamerovom systéme je taký istý počet ľudí, ako bol predtým. Zdá sa mi, že na terajšiu situáciu, 

aká je, bude potrebné navýšiť počty pracovníkov na kamerovom systéme, pretože v čase, keď 

je najväčší nápor trestnej činnosti, tak na kamerovom systéme nie je nikto. 

 

p.p. Hojstrič prišiel do miestnosti 13:19 

 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – k tomu poviem len toľko, tiež som čítal niektoré komentáre, 

neviem, či by niektorí komentátori vôbec trafili na MsP. Máme 60 kamier, 4 sú určite nefunkčné 

a 2 nám vypadávajú. Myslím si, že počet osôb by bol aj dostačujúci, lebo kamerový systém ide 

24 hod. denne. Pravda ja taká, že na kamerovom systéme nerobia soboty – nedele a nerobia 

nočné. Kamerový záznam sa ukladá na 7 dní , takže v prípade potreby si vieme záznam vybrať 

a pozrieť dodatočne, pokiaľ je kamera funkčná. 

p.p. Rušinová – zistila som, že keď sa stane trestný čin, tak cez kamery sa nedopátrame 

k ničomu. Keď je večer, tak záznamy nie sú dobré. Keď sa stane trestný čin alebo priestupok, 

tak tá kamera je spravidla otočená na inú stranu a nie tam, kde je potrebné. Treba pouvažovať, 

či na kamerovom systéme by nebolo vhodné, aby tam bolo viac pracovníkov alebo navýšiť im 

úväzky, aby keď dôjde k nejakému priestupku alebo trestnému činu, aby sa mohlo reagovať 

hneď a aby tam vedela nabehnúť mestská alebo štátna polícia. To je len moja úvaha.  

Primátor mesta – čo sa týka kamier a počtu ľudí. Jedna vec je počet ľudí, ktorí to obsluhujú 

a druhá vec je počet kamier v meste. Páchatelia už väčšinou vedia, kde sú kamery a kde sú 

otočené. Viem, že sa pripravuje projekt na kamerové systémy. Ja osobne som za to, aby sme 

doplnili väčší počet kamier, najmä na miesta, ktoré nie sú chránené. Mám na mysli aj 

parkoviská, kde sa stávajú incidenty a na miesta, kde vznikajú nové prípady, aby aj tie kamery 
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mali prekrytie jedna s druhou, a keď aj páchateľ ide niekde v rámci mesta, tak ho vieme 

vystopovať. Pamätáš si dobre, keď nám v roku 2022 poškodili adventný veniec, aj kvety, ktoré 

boli vysadené a nakoniec skončili na konci Mlynskej ulice a nevedeli sme ich vypátrať cez 

kamery, ale osobne sme sa tam boli pozrieť. Z môjho pohľadu je dôležité aj trasovanie 

páchateľa, aby sme ho vedeli vystopovať, kde sa pohybuje.  

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – ja som dával aj do návrhu rozpočtu zvýšenie financií na 

kamery, pretože problém je s otočnými kamerami, ktoré sú drahé. Pôvodná cena bola 1 600 € 

za kus a nie sú veľmi spoľahlivé, sú dosť poruchové. Vidno na nich , ako sa otáčajú a vieme to 

pokryť dvomi alebo tromi statickými, ktoré nás vyjdú o polovicu viac. Preto bolo aj to 

navýšenie. Dobudúcna potrebujeme sprevádzkovať kamery, ktoré sú nefunkčné pri Kultúrnom 

dome, pri nemocnici a pod. Minulý rok sme pridali do systému 8 kamier, len tie  

otočné kamery nám odišli ako prvé a v podstate od veľkej výzvy, ktorá bola vyhlásená sa za 

posledných 5 rokov do toho nedalo nič, len minimum. Kamery sa presúvali z ulice, kde sa 

nepoužívajú a nič viac. Uvidíme, aký bude rozpočet a aké budú projekty. 

p.p. Stana – zareagujem na p. poslankyňu ohľadom počtov kamier. Pokiaľ vieme, tak jeden 

čas tu bol projekt zo štátnej polície. Kamery boli pozorované príslušníkmi štátnej polície ako aj 

mestskej a málo kedy sa stalo, že operátor kamery priamo zachytil trestný čin. Väčšinou si 

žiadame spätne záznamy a na MsP sú nám súčinní. Keby bola 24 hod. prevádzka kamier, tak 

neviem, či by to jeden človek zvládol prepínať, keď máme 60 kamier. Určite som za zvýšenie 

kamier aj stacionárnych aj okolo kontajnerov, aby to bolo monitorované. 

Primátor mesta – na zvýšenie bezpečnosti je určite potrebné zabezpečiť kamery a musíme si 

vedieť navzájom pomáhať. Kamery odhalia páchateľa, ale nezabránia škode. 

p.p. Jendruch – pred niekoľkými týždňami bolo na MsP školenie na defibrilátor, ktorý zakúpili 

poslanci MsZ. Chcem sa opýtať, či sa vozí v aute? 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP –  máme ho v aute, pokiaľ sú poobedné služby. Doobeda 

nevidím v tom zmysel, lebo tu funguje nemocnica. Nezohnal som ešte prepravný vak, aby sa 

nepoškodil.  

p.p. Jendruch – každý deň je v TV, že každá MsP nosí so sebou defibrilátor v aute aj cez deň.   

Primátor mesta – zabezpečíme, aby bol defibrilátor k dispozícii aj cez deň. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, 

Gula, Ďorko, Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.2 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu o činnosti 

MsP za rok 2023 
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7. Majetkové návrhy        13:28 hod.

         

7.1 Návrh Doplnku č. 1 k Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Krompachy 

         

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál prenájom, ktorý je prílohou 

tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – máme Zásady nakladania s majetkom a v návrhu je, ak primátor, resp. 

zastupiteľstvo na svojom zasadnutí uznesením schváli všetky predpoklady pre predaj majetku. 

Nemal by tam byť prevod a predaj? Lebo keď predávame alebo je prevod nehnuteľnosti a nie 

predaj nehnuteľnosti. Je to zámer predať vec z majetku mesta. My tu hovoríme o hmotnom, ale 

my by sme tu mali mať aj nehnuteľnosť a toto tu chýba prevod a nehnuteľnosť. Chýba mi tu 

prevod hnuteľného a nehnuteľného, čiže nie predať vec. Hovoríme tu len o hnuteľnej veci. 

Pani kontrolórka? 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka – táto úprava sa týka ustanovenia §17 ods. 3, čiže 

treba si aj v zásadách pozrieť, čo je tam §17 ods. 3. Ja naspamäť neovládam celé zásady 

a predpokladám, že toto upravuje podmienky obchodnej verejnej súťaže. Nájom upravuje ďalší 

paragraf zásad a my sme len pri tomto §17, preto nehovoríme o nájme. Nájom je v ďalších.  

p.p. Rušinová – ja hovorím o hnuteľnom a nehnuteľnom majetku, čiže aj prevod nehnuteľného 

majetku. My chceme nehnuteľnosť prevádzať, my to budeme musieť zverejniť v tlači, áno? 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka – zo zákona o majetku obci, ktorý je účinný od 1. 

novembra vypadla povinnosť, aby podmienky obchodnej verejnej súťaže boli zverejnené aj 

v tlači. Má to byť iba obvyklým spôsobom, čítam tu ak primátor alebo zastupiteľstvo na svojom 

zasadnutí uznesením schváli všetky predpoklady pre predaj majetku, myslí sa hnuteľný 

a nehnuteľný hmotný a nehmotný.  

p.p. Rušinová – zámer predať vec a nehnuteľnosť nie je vec. 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka – predaj majetku. Neviem teraz odpovedať, musím 

pozrieť do zásad alebo je to otázka na spracovateľa. 

Primátor mesta – bolo to riešené aj s JUDr. Skurkom. Každopádne, aby sme to 

nekomplikovali, sťahujem tento bod z rokovania a bude predložený na marcovom MsZ. 

 

Bod rokovania 7.1 – stiahnutý z rokovania MsZ  

 

7.2 Podmienky obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľností na Kúpeľnej ulici 

v Krompachoch – II. kolo 

 
 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Hojstrič – bol nejaký potenciálny záujemca? 

Primátor mesta – nebol. 

p.p. Rušinová – mám zásadnú pripomienku ku všetkým materiálom, ktoré ste nám predložili, 

pretože dôvodová správa je k predloženému materiálu a my tu žiadne materiály nemáme. Máme 

len dôvodové správy a dôvodová správa by mala byť predložená alebo v dôvodovej správe by 

sa mal zdôvodniť, prečo a úvahy, aké nás viedli k vytvoreniu predloženého materiálu. Komplet 
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vo všetkých materiáloch vám tu vypadol hlavný materiál. Máte návrh na uznesenie a dôvodovú 

správu. Ja som na to pozerala, lebo chýbajú samotné materiály. Neviem, prečo tam nie je hlavný 

materiál, ktorý by tam mal byť. Všetko sú len dôvodové správy a dôvodová správa je 

k predloženému materiálu. Už dnes nech to tak prejde, ale či si prejdete materiály VÚC, 

nechcem hovoriť, že sú super, ale si pozrite materiály Vlády SR a máte dôvodovú správu 

k predloženému materiálu a tu to nemáte nikde. Nebudem to opakovať dookola, lebo to je pri 

každom jednom bode. Neviem, prečo ste prijali takýto spôsob predkladania materiálov, lebo 

doteraz to nebolo. Neviem, prečo nepredkladáte materiály, máte len dôvodové správy. 

 

p.p. Jendruch odišiel z miestnosti  

 

Primátor mesta – veď stále bol takýto materiál. 

p.p. Rušinová – nie. Chýba vám hlavný materiál. Stále bol materiál, bola dôvodová správa 

a návrh na uznesenie. Tieto 3 body boli v materiáloch na rokovanie MsZ. Toto chýba vo 

všetkých materiáloch, hlavný materiál. Nikde nie je, len dôvodová správa. Dôvodová správa 

má byť stručná.  

Primátor mesta – čo sa týka týchto majetkových návrhov, tak boli takto robené.  

p.p. Rušinová – nie, neboli. 

Mgr. Miloš Klein, referent oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – vždy bola obálka, 

návrh na uznesenie a dôvodová správa. Nikdy to nebolo inak. 

p.p. Rušinová – samotný materiál k dôvodovej správe nemal nikdy tieto veci. To nie, že ja som 

si to vymyslela. 

Mgr. Miloš Klein, referent oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – ja som to 

prepisoval ešte keď sme spolu robili materiály. 

p.p. Rušinová – v dôvodových správach nie. Chýba samotný materiál. Nie si tu dlho a taktiež 

Eva, k rozpočtu si dala dôvodovú správu. Keby tu bola p. poslankyňa Derdáková, tak by nás 

zniesla pod čiernu zem lebo k rozpočtu je textová časť. Čiže máš textovú časť, tabuľkovú časť 

a potom ide dôvodová správa. Vy máte dôvodovú správu a máte mať k rozpočtu textovú časť. 

Dôvodová správa bola stále stručná a bol samotný materiál. Pozrite si materiály, robila som to, 

tak to viem. Mám voči tomu veľkú výhradu a ma nepresvedčíte, lebo viem. 

 

p.p. Jendruch v miestnosti 

 

p.p. Stana – k majetkovému návrhu, chceme to až tak znižovať? Mne príde cena nízka za 

predmetnú nehnuteľnosť, keďže má potenciál. Teraz sa 2-izbové byty v Krompachoch 

predávajú za 70 000 € a celá budova s pozemkami za nejakých 63 000 €, príde mi to také 

neuvážené. Skôr by som išiel cestou cez fondy, aby sa získali nejaké peniaze na opravu. Je to 

celkom pekná rekreačná oblasť. Kúpi to nejaká fyzická osoba a postaví si tam rodinný dom. 

Primátor mesta – p. poslanec, pred rokom ste schválili, že je to prebytočnosť, že to chcete 

predať. 

p.p. Stana – chcel som povedať, že je to nízka cena. 

Primátor mesta – ak nesúhlasíš s cenou, tak daj poslanecký návrh a navrhni cenu.  

 

p.p. Stana predložil poslanecký návrh za ponechanie pôvodnej ceny. 
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Za poslanecký návrh – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, 

Štancel 

Zdržal sa – Ontko, Ďorko 

Poslanecký návrh prešiel. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 2 – Ontko, Ďorko 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.2 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) podmienky OVS podľa 

poslaneckého návrhu poslanca Matúša Stanu 

 

 

7.3 Oznámenie o výsledku vyhodnotenia obchodnej verejnej súťaže na predaj 

nehnuteľného majetku mesta Krompachy (pozemky na ul. SNP) 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.3 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) výsledok VOS 

 

 

7.4 Schválenie zámeru a spôsobu predaja akcií spoločnosti PLEJSY Invest, a.s. 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/D.1 viď pripojené k zápisnici (ruší) Uznesenie Mestského 

zastupiteľstva v Krompachoch č. 13/B.5 zo dňa 13 decembra 2023 

 

Hlasovanie:  
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Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.3 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.4 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer odplatného prevodu 

 

p.p. Rušinová – z čoho sme vychádzali 38 € za akciu. 

Mgr. Miloš Klein, referent oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – to je menovitá 

hodnota akcie v zakladateľskej zmluve. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.5 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) spôsob predaja formou 

VOS 

 

p.p. Rušinová – nerozumiem tomu. 

Mgr. Miloš Klein, referent oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – na minulom MsZ 

ste schvaľovali zámer odkúpenia týchto akcií s tým, že podľa menovitej hodnoty majú hodnotu 

62 000 € s tým, že SKI Plejsy odkúpia tieto akcie za nižšiu cenu a vy ste to schválili. Je to 

v materiáloch na prvej strane. 

 

7.5 Podmienky obchodnej verejnej súťaže na podávanie najvhodnejšieho návrhu na 

uzatvorenie Zmluvy o kúpe cenných papierov, ktorej predmetom je prevod vlastníckeho 

práva k 1.518 ks zaknihovaných akcií emitenta PLEJSY Invest, a.s. 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  
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Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.6 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) podmienky OVS 

 

 

7.6 Predaj pozemku pod garážou na Veternej ulici v Krompachoch  Jozefovi Sýkorovi, 

bytom Poštová 918/9, 053 42 Krompachy 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.7 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.8 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) predaj pozemku 

 

 

7.7 Návrh nadobudnutia nehnuteľného majetku formou daru od Heleny Dolinayovej, 

Karpatské námestie 26, 831 06 Bratislava 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Stana – vieme, o akú lokalitu ide. Nebude to pre mesto na škodu, keďže budeme musieť 

vynaložiť ďalšie náklady na zbúranie. Vieme tieto pozemky v budúcnosti nejako využiť? 

Primátor mesta – odpoviem trošku obšírnejšie. Ja ako malé dieťa sa veľmi dobre pamätám, 

keď som po danej ulici prechádzal. Pravidelne sa stávalo, že hádzali kamene, konáre a veľké 

šťastie, keď sa nikomu nič nestalo. Ja som veľmi vďačný za to, že tam dané bytovky už tam nie 

sú a pozemok je pripravený na to, že s ním v budúcnosti môžeme rátať a rozvíjať ho.   

Toto je aj dôvod, prečo by sme dané nehnuteľnosti chceli zobrať pod nás a zabrániť tak 

okupovaniu týchto neobývateľných priestorov, nakoľko vidíme, že aj ďalšie, ktoré sú 
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neobývané, tak zrazu sa tam niekto nasťahoval. Toto je dôvod, že tomu chceme zabrániť tým, 

že sa to zbúra. 

p.p. Rušinová – som rada, že je taká možnosť. Tie domy vyzerajú hrozne. Neviem, či si 

pamätáte, týmto územím ma prechádzať železnica. Čiže tak, či tak, by došlo k zbúraniu týchto 

domov, preto je vhodné, aby sa zbúrali. Ak by všetko išlo tak, ako malo, tak v roku 2014 mala 

byť hotová železnica a na týchto miestach sa uvažovalo s výstavbou. Museli by to potom 

vykupovať železnice alebo štát, ale v podstate, keď to je podarované, možno v budúcnosti môže 

na tom mesto aj zarobiť. Nevieme, či sa bude niekedy u nás realizovať rýchlostná železnica, 

lebo ide to slimačím tempom. Bolo by dobré dostať aj ostatné domy do vlastníctva mesta 

a upraviť to priestranstvo. Neviem, či tam nie je aj záplavové územie. 

Primátor mesta – majú sa prekresľovať mapy. 

p.p. Zahuranec – bolo povedané, že chcete búrať tie domy ale v strede ako sa dá zbúrať dom? 

Primátor mesta – tam sú prepojené domy. Pozrite si katastrálnu mapu. Je tam jeden celý dom. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.9 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) uzavretie darovacej zmluvy 

 

 

7.8 Zámer predaja nehnuteľností tvoriacich areál Nemocnice Krompachy 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Hojstrič – všetky pozemky a všetky veci, ktoré sú tu spomenuté, je to okrem budovy 

gynekológie? 

Primátor mesta – áno. 

p.p. Hojstrič – viete, že z plánu obnovy sa ide rekonštruovať budova chirurgie a ARO, tak do 

r. 2026 to musí byť zrealizované, čiže občania sa môžu tešiť, že minimálne 10 rokov ostane 

nemocnica zachovaná, aj centrum zdravotnej integrovanej starostlivosti. Zveľadí sa to 

a prispeje k rozvoju poskytovania zdravotnej starostlivosti. V minulosti sme sa báli, či tu AGEL 

ostane alebo nie.  Myslím si, že keď AGEL bude vlastníkom všetkých nehnuteľností, je to taká 

väčšia zábezpeka, ako keď to má len v nájme. Jednoznačne som za podporenie tohto materiálu. 

 

p.p. Rušinová – keď bol záujem prenajať nemocnicu, p. MUDr. Latkanič to vybavoval. Nebyť 

jeho a p. MUDr. Krausa, tak možno by sme nemocnicu v Krompachoch nemali. Vtedy som 

navrhovala, aby to odkúpili. Nebol záujem o odkúpenie, chceli ísť do nájmu. Teraz je záujem 

odkúpiť, ale bojím sa. Bolo by potrebné, aby v zmluve bola nejaká klauzula, že ak sa odkúpia 

tieto nehnuteľnosti, tak budú využívané jedine na zdravotnú starostlivosť. Teraz malo mesto 

aspoň nejakú možnosť to ovplyvniť ak by odišiel AGEL, tak tu mohol prísť niekto iný. Je lepšie 

keď nehnuteľnosti sú vo vlastníctve tej organizácie, ktorá má záujem sa o to starať.  
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Nemám výhrady, aby sa to odkúpilo, ale v zmluve musí byť nejaká poistka minimálne 10-15 

rokov, aby sa to využívalo na zdravotnú starostlivosť. V prípade odchodu, aby bolo mestu 

ponúknuté predkúpne právo. Toto je moja prosba. Keď bolo mesto vlastníkom, tak sme si mohli 

ustriehnuť čo tam bude, len kvôli tomu, aby ľudia mali istotu. Nech ostane zachovaný charakter 

týchto nehnuteľností. 

p.p. Stana – ako p. poslankyňa Rušinová, tak aj ja chcem, aby bola zdravotná starostlivosť 

naďalej zachovaná.  

p.p. Hojstrič – páči sa mi čo povedala p. poslankyňa Rušinová. Som za to, aby sme mali 

predkupné právo. To, či tu ostane nemocnica, o tom rozhodne štát. Neviem, či nám to bude 

vedieť tento alebo budúci vlastník garantovať. Kritériá určuje štát a nie my. Som za to, aby tu 

nemocnica a zdravotná starostlivosť bola, kritériá nebudú závisieť od nich, ale od podmienok, 

ktoré určí štát, že kde sa čo bude v akej nemocnici prevádzkovať.  

p.p. Rušinová – všetko sa dá ošetriť zmluvou. Len sa bojím toho, že spoločnosti AGEL sa bude 

zdať majetok prebytočný a predajú ho na iný účel. J  

Primátor mesta – áno, to je dôležité, aby sa tu zdravotná starostlivosť naďalej vykonávala. 

p.p. Dzimková – p. riaditeľ garantoval, že minimálne 10 rokov nemocnica určite pôjde. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.10 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) trvalú prebytočnosť 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.11 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer 

 

 

 

 

 

7.9 Zámer predaja časti pozemku na Zemanskej ulici v Krompachoch 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Rušinová – opätovne žiadajú o odkúpenie tohto pozemku, len 200 m2 na vybudovanie 

garáže sa mi zdá veľa. 
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p.p. Zahuranec – ja som to skúmal z jednej aj z druhej strany a do toho dvora sa dá dostať. 

Keby aj chceli kúpiť tento pozemok, tak by chceli chodiť po tom parkovisku? 

Primátor mesta – horizontálna rovina sa zvažuje od vchodu do parkoviska až k ich domu a pri 

ich dome je prevýšenie možno 1 m alebo 1,5 m. 

p.p. Rušinová – čiže, museli by chodiť cez parkovisko. 

Primátor mesta – keď bude nemocnica zrekonštruovaná, tak určite tam chceme spraviť 

parkovisko. Je to vízia do budúcna. 

p.p. Zahuranec – keď som pozeral katastrálne snímky, tak mne sa zdá, že majú záhradu dvakrát 

až trikrát takú veľkú v tej časti, čo je pri dome. Myslím si, že na dve garáže je to postačujúce. 

Príde mi to trochu neodôvodnené, aj keď znížili obsah plochy. 

p.p. Stana – v podstate mi už bolo odpovedané, ale myslím si, že tieto pozemky bude mesto 

dobudúcna potrebovať. 

p.p. Hojstrič – myslím si, že ten materiál mal ísť do MsZ už aj so stanoviskom nemocnice. 

Primátor mesta – včera som volal s p. riaditeľom nemocnice a vravel mi, že tých 200 m2 pre 

nich nezohráva žiadnu rolu. Na druhej strane, ako som povedal, mesto plánuje urobiť 

parkovisko. S nemocnicou to momentálne nesúvisí. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 0  

Proti   : 5 – Zahuranec, Ďorko, Rušinová, Štancel, Ontko 

Zdržal sa : 5 – Jendruch, Dzimková, Stana, Gula, Hojstrič 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/E.1 viď pripojené k zápisnici (neschvaľuje) trvalú prebytočnosť  

 

 

8. Návrh rozpočtových opatrení                                 14:23 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – nedávajme nabudúce do pozvánky názov „Návrh rozpočtových opatrení“. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.4 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 48 až č. 62 

9. Návrh rozpočtov škôl a školských zariadení na rok 2024                          14:24 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  
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Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.12 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) rozpočet pre ZŠ s MŠ 

Maurerova, ZŠ Zemanská, MŠ Hlavná, ZŠ s MŠ SNP, CVČ, ZUŠ 

 

10. Návrh Plánu investícií na rok 2024                                                               14:27 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.13 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) plán investičných akcií 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, 

Štancel, Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.5 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) Plán 

pripravovaných investičných akcií v prípade schválenia a vyhlásenia výziev na rok 2024 

 

 

11. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu rozpočtu mesta Krompachy na rok 2024 

s výhľadom na roky 2025-2026                                                                                14:28 hod. 

 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka mesta predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Rušinová – chcem sa opýtať na príjmové finančné operácie. Nedočítala som sa v správe hlavnej 

kontrolórky, ani v dôvodovej správe. Suma 327 762 €, čo to je? 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka – podľa §10 ods. 7 zákona č. 583 z roku 2024 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy sa môže bežný rozpočet zostaviť ako vyrovnaný alebo 

prebytkový. Skutkový sa môže v tom prípade, ak sa zapoja účelovo nevyčerpané prostriedky z minulých 

rokov. Týmito účelovými prostriedkami sú prostriedky z preneseného výkonu školstva a práve tento 

objem sú tieto prostriedky. Sú to nevyčerpané prostriedky škôl, ktoré neboli vyčerpané ku koncu roku. 

Overovala som to.  

Eva Stehliková, vedúca oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – je to uvedené, takže z toho tvorí 

prenesené kompetencie, osobitný príjemca, digitálny žiak, nocľaháreň Maška, potraviny, hmotná núdza.   
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Ing. Ján Znanec, vedúci oddelenia školstva, kultúry a športu – je to veľa, stále sme mali menej, ale 

minulý rok prišlo veľmi veľa peňazí, prišli preddavky za energie,  potraviny atď. Napr. ZŠ Zemanská 

má 100 000 €, ZŠ s MŠ Maurerova má nejakých 80 000 €, čiže tam sa to nazbieralo. Je to vysoká čiastka 

a je to aj zdôvodnené. Musia sa vyčerpať do konca marca 2024. 

p.p. Rušinová – ospravedlňujem sa, zarazilo ma to číslo, lebo nikdy predtým som sa s takou vysokou 

čiastkou nestretla. Prenesený výkon z jedného roka do druhého nikdy nebolo toľko veľa peňazí. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  

Zdržal sa :   

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.6 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) stanovisko HK 

k rozpočtu mesta 
 

12. Návrh rozpočtu mesta Krompachy na rok 2024 a viacročný rozpočet na roky 2025 

a 2026                                            14:34 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – mali sme spoločné stretnutie k rozpočtu. Tá položka, čo som hovorila 

k zamestnancom bola navýšená? 

Primátor mesta – bola navýšená. 

p.p. Zahuranec – je tu napísané, že predpokladáme predaj príjmov nemocnice je 350 000 €. 

To je ten predaj, o ktorom sme sa rozprávali?  

Primátor mesta – nie, toto bolo ešte len odhadované na začiatku, keď sme tvorili rozpočet. 

p.p. Zahuranec – prečo organizáciám, ktorým dávame peniaze, tak im uberáme.  

Primátor –  keď sa pozrieme na rozpočet, tak už v minulom roku bolo avizované poníženie 

o 500 mil. eur pre obce a mestá na Slovensku. Tieto peniaze nám fakt chýbajú a aj to keď sme 

navýšili dane a odpady, tak nám nevykryjú všetky tie veci, ktoré by sme požadovali. Nie je to 

z nejakého rozmaru vedenia mesta, že im ponižujeme, ale keď si zoberieme, tak mažoretky 

minulý rok organizovali Majstrovstvá Slovenska v SNV, kde sa zapájali. Tento rok už ani 

nedávajú takú žiadosť. Minulý rok sme zobrali 11 000 € z dotácií, ktoré sa nevyužili. Je to 

ponížené o tieto finančné prostriedky. 

p.p. Zahuranec – len aby bolo dosť. 

Primátor mesta – na dotácie nikdy nebude dosť. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.14 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) rozpočet mesta 
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Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.7 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) rozpočet príjmov 

a programový rozpočet 

 

 

 

13. Použitie prostriedkov rezervného fondu v roku 2024           14:39 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.8 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) Informáciu o 

zostatku finančných prostriedkov rezervného fondu k 31.12.2023 
 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.15 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) Použitie finančných 

prostriedkov z rezervného fondu v roku 2024 

 

 

 

 

 

14. Návrh použitia prostriedkov Fondu rozvoja bývania v meste Krompachy na rok 2024                          

           14:41 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – keď sme mali pracovné stretnutie, tak sme sa bavili o vyplatení financií pre 

BHMK, bolo všetko vyplatené? 

Primátor – podľa uznesenia bolo vyplatených 21 000 €. 
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Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.9 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) Informáciu o 

zostatku  finančných prostriedkov na účte Fondu bývania mesta Krompachy k 31.12.2023 
 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.16 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) Použitie finančných 

prostriedkov z  Fondu bývania mesta Krompachy  v roku 2024 

 

 

 

15. Návrh VZN č. 1/2024 o zrušení VZN č. 1/2021 o určení výšky finančných prostriedkov 

na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a žiaka 

školského zariadenia                            14:43 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.10 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) dôvodovú správu 

k VZN č. 1/2024 

 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0 
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MsZ prijalo uznesenie č. 14/F.1 viď pripojené k zápisnici (uznáša sa) podľa § 11 ods. 4 písm. g) zákona 

SNR č. 369/1990  Zb.  o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na  Všeobecne záväznom 
nariadení č. 1/2024o zrušení VZN č. 1 /2021 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského zariadenia 

 

 

16. Informácia o konaní dobrovoľnej zbierky pre Základnú školu s  materskou školou, 

Maurerova ulica 14, Krompachy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Krompachy        

14:45 hod. 

 
Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.11 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) informáciu 

o konaní dobrovoľnej zbierky 

 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.17 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) použitie finančných 

prostriedkov 

 

 

17. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023      14:46 hod. 

 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka mesta predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.12 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu 

o kontrolnej činnosti HK 
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18. Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky                              14:48 hod. 

 
Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka mesta predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.13 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu 

o výsledku kontroly HK 

 

 

 

19. Správa o vybavovaní sťažností, petícií a iných podaní občanov za rok 2023   

             14:50 hod. 

 
Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   :  0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.14 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu 

o vybavovaní sťažností, petícií a iných podaní občanov za rok 2023 

 

 

Primátor mesta sa rozlúčil s poslancami MsZ a rokovanie ďalej viedol zástupca primátora. 

 

20. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva v Krompachoch za obdobie od 1. 

februára 2023 do 31. januára 2024                                             14:51 hod. 

 

Ing. Ľuboš Ontko, zástupca primátora predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Hojstrič, Gula, Štancel, 

Ontko, Ďorko 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0 



 

21 

 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.15 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) správu o plnení 

uznesení MsZ v Krompachoch 

 

 

21. Informácia o pripravovaných opravách ciest na území mesta        14:52 hod. 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – pri Šalvii nie je náš most. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– pri Šalvii sme robili most v rámci revitalizácie mesta, bol aj projekt atď.   

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ – z tej strany od Hlavnej cesty.  

p.p. Rušinová – tam sú 3 mosty. 

p.p. Zahuranec – pri vodopáde. 

p.p. Jendruch – prosím, vysvetlenie garáže Poštová. 

Ing. Štefan Ondas, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– je to medzi garážami to miesto ako s ide k novým ihriskám, tam je zničený povrch. 

p.p. Zahuranec – ja si myslím, že za tých 13 000 € pre tých 10 garáží robiť nejaký povrch, tak 

tie peniaze sa môžu dať niekde inde. Dá sa to aj  lepšie využiť. Prebrali sme to aj na komisii, aj 

sme to posunuli ďalej, ale bez nejakej odpovede lebo p. Ondáš nebol na komisii, takže nedalo 

sa tam dohovoriť. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– komisia si asi nevšimla , že je to v pláne investícii. 

p.p. Zahuranec – ja stále trvám na tom, že treba spraviť iné chodníky ako chodník pre 10 

garáže. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– to nie je chodník. 

p.p. Rušinová – ja sa prihováram, aby sme to priestranstvo urobili. Ako dopadol statický 

posudok na ostatné mosty v meste? Určite v horšom stave je most, ktorý ide na Trangusovu, 

ďalší od MsÚ na Lorencovú a ďalší pri nemocnici. Ešte v roku 2022 sme dávali objednávku na 

statický posudok týchto mostov a neviem, či bol urobený posudok alebo nie. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– doplním, že pri garážach je liaty asfalt a to je najhoršia vec, čo môže byť. K mostom len toľko 

že, ja som bol tiež prekvapený, že statik vyhodnotil, že najhorší most je tento. 

Poslal som mu fotky a on aj tak nezmenil názor. Máme správu, ktorá hovorí o tom, že ten most 

je najhorší. Ostatné sú vyhovujúce. 

 

p.p. Jendruch odišiel z miestnosti 14.58 hod. 

 

p.p. Rušinová – tie mosty, ktoré som už spomínala, sú podľa mňa v horšom stave, ale pokiaľ 

statik to tak zhodnotil. Je to len môj laický názor. Neviem, či by som neoslovila ešte iného 

statika. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– dostal výkresy a fotky a vyhodnotil to takto. 

p.p. Hojstrič – most Podskalka – Trangusova, my sme vlastníkom mosta? 
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p.p. Rušinová – áno. 

 

p.p. Jendruch prišiel do miestnosti 14:59 hod. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, Gula, 

Ďorko, Štancel 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.16 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) informáciu 

o pripravovaných opravách ciest v meste Krompachy za rok 2024 

 

 

22. Návrh k prehodnoteniu zmien a doplnkov v ÚPN mesta Krompachy      15:00 hod.  

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 6 – Gula, Ďorko, Stana, Zahuranec, Ontko, Štancel 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  4 – Jendruch, Hojstrič, Rušinová, Dzimková 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.18 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) Použitie finančných 

prostriedkov z  Fondu bývania mesta Krompachy  v roku 2024 

 

 

Prestávka 15:03 hod. 

Pokračovanie rokovania MsZ 15:15 hod. 

 

23. Návrh na odvolanie a menovanie členov dozorných rád spoločností s majetkovou 

účasťou mesta Krompachy        15:15 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, Gula, 

Ďorko, Štancel 

Proti   : 0 

Zdržal sa : 0  

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.19 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) odvolanie členov 

dozornej rady BHMK 
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Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, Gula, 

Ďorko, Štancel 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.20 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) menovanie členov 

dozornej rady BHMK v zložení poslancov: Ján Zahuranec, Martin Štancel, Oľga Dzimková 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, Gula, 

Ďorko, Štancel 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.21 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) menovanie členov 

dozornej rady Mestské lesy Krompachy v zložení poslancov: Tomáš Gula, Radovan Ďorko, 

Iveta Rušinová 

 

 

 

24. Návrh na voľbu člena Zboru pre občianske záležitosti pri Mestskom zastupiteľstve 

v Krompachoch                                                                  15:20 hod. 

 

Ing. Ľuboš Ontko, zástupca primátora mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou 

tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, Gula, 

Ďorko, Štancel 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/A.2 viď pripojené k zápisnici (volí) za členku ZPOZu                      

Mgr. Michaelu Micherdovú  

 

 

 

25. Návrh na schválenie zahraničných služobných ciest primátora mesta Krompachy na 

rok 2024                                                                                                15:21 hod. 

 

Ing. Ľuboš Ontko, zástupca primátora mesta  predložil písomný materiál, ktorý je prílohou 

tejto zápisnice. 
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Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, Gula, 

Ďorko, Štancel 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/B.22 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) primátorovi mesta 

zahraničné služobné cesty v rámci EÚ 

 

 

26. Rôzne                                                                       15:22 hod. 

 

26.1 List poslancom MsZ 

 

Ing. Ľuboš Ontko, zástupca primátora mesta informoval poslancov MsZ, že do tohto bodu 

programu je zaradený aj list, ktorý im adresoval Ing. František Magda, občan mesta 

Krompachy. 

Ing. František Magda vystúpil pred poslancov MsZ a oboznámil ich so svojim problémom. 

Ing. Ľuboš Ontko, zástupca primátora mesta ospravedlnil JUDr. Mariána Rušina, ktorý sa 

kvôli pracovným povinnostiam nemohol rokovania MsZ zúčastniť a prečítal stanovisko, ktoré 

je prílohou tejto zápisnice. 

JUDr. Tomáš Tauber, právny zástupca Ing. Františka Magdu – musel som podať žalobu 

na Mesto Krompachy, nerád som to spravil lebo toto mesto mám rád, narodil som sa tu 

a v konečnom dôsledku mám rád ľudí, ktorí tu bývajú. Nejakú dobu som pôsobil aj v komisii 

a myslím si, že komunikácia bola konštruktívna. Vzhľadom k tomu, aby sa nárok môjho klienta 

nepremlčal, tak som žalobu musel podať. Samozrejme v rámci žaloby sa budú zabezpečovať 

znalecké posudky. Obávam sa toho, že mesto bude zaviazané na úhradu škody na zdraví, 

uvidíme v akej výške. Predbežne sme to vyčíslili na 35 000 €. Vychádzali sme aj z diagnóz, 

ktoré mal p. Magda, ktoré boli vyhodnotené. Preto som aj ja toho názoru ako JUDr. Rušin 

uviedol paragraf o majetku obci, aby obec mala dbať na to, aby sa neznižoval majetok obce, ale 

aby sa zveľaďoval a aby predišlo mesto tomu, aby muselo niečo platiť. Z tohto dôvodu si 

myslím, aby sa poisťovňa nemohla vyhovárať na nečinnosť mesta, ale aby poisťovňa plnila to, 

čo má plniť v rámci možností, ktoré má. Nechám to na uvážení vás poslancov tohto mesta, 

ktoré by malo rásť a ktoré by sa malo rozvíjať a plniť požiadavky občanov a robiť všetko preto, 

aby sa nám tu občania nepotýkali na chodníkoch alebo cestách, ktoré nie sú v dobrom stave. 

Toto nie je jediný prípad. Z tohto hľadiska, aby sme predišli tomu, aby mesto muselo niečo 

platiť, tak nech je aspoň súčinné v tom rozsahu, aký má a plnilo podmienky poistnej zmluvy. 

Ak sa v tomto smere urobí všetko preto, aby poistné plnenie bolo v takej výške, ako ukladá 

zákon. Ak sa tieto veci doriešia, tak sa žaloba vezme späť. 

p.p. Hojstrič – ja by som to zovšeobecnil tam, kde hovoril JUDr. Tauber. Tých prípadov nám 

môže v budúcnosti pribúdať. Ja nie som právnik, ale je tam veľmi veľa nezodpovedaných 

otázok, napr. kedy sa stal úraz, veď RZP to má na dané na sekundy. Alfou omegou pre mňa 

bude, že kto sa mal o predmetnú komunikáciu starať? Bytové spoločenstvo alebo mesto? Do 
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budúcna to bude predmetom sváru všetkého. Videl som tam správu zo SHMÚ, no kto Vám 

dnes povie keď ja spadnem 22:30 hod. pred MsÚ a vyšetrovať sa to bude o pár dní, týždňov. 

Máte tu 3 ľudí, ktorí Vám to podpísali. Nie som právnik, je to relevantné? Nie je to relevantné? 

Tých prípadov môžeme mať veľa a či sa správca komunikácie dostatočne o ňu postaral. Počasie 

sa môže zmeniť za pol hodinu. Mne je ľúto, aký je Váš zdravotný stav. Teraz je to v rukách 

právnikov. 

p.p. Rušinová – mesto poslalo všetky doklady poisťovni, ktoré požadovala? 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ – v takom rozsahom, v akom sme nimi disponovali.  

p.p. Rušinová – čiže doklady neboli dostatočné. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ – lebo sme ich nemali. 

p.p. Rušinová – čiže mesto prostredníctvom právneho zástupcu požiadalo poisťovňu o poistné 

plnenie.  

Ing. František Magda – nepožiadalo, lebo ja som im nahlásil poistnú udalosť. 

p.p. Rušinová – prečo poisťovňa, keď ste všetky doklady doložili, Vám napísala, že Vás 

neodškodní. Je tam nejaký dôvod? 

Ing. František Magda – podľa vyjadrenia JUDr. Rušina neboli zdokumentované akékoľvek 

skutočnosti miesta úrazu. 

p.p. Rušinová – ja nechcem vyjadrenie JUDr. Rušina. P. Magda, čo Vám bráni, aby ste mestu 

poskytli doklady, ktoré od Vás požaduje. Mesto je poistené, ale chce od Vás všetky doklady, 

tak skúste doložiť to, čo od Vás požaduje. Mesto je verejná inštitúcia, tak naozaj doložte všetky 

doklady a všetko sa môže dorovnať.  

p.p. Zahuranec – nech sa stretnú všetky 3 strany a nech si to vyrozprávajú. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, Gula, 

Ďorko, Štancel 

Proti   : 0 

Zdržal sa :  0 

MsZ prijalo uznesenie č. 14/C.17 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) vyjadrenie Ing. 

Františka Magdu, JUDr. Tomáša Taubera a Ing. Jána Zahuranca. 

 

27. Interpelácie poslancov MsZ       16:04 hod. 

p.p. Jendruch – upozornil, že je potrebné podať majetkové priznania poslancov do 30. 

apríla 2024 

 

p.p. Stana a p.p. Zahuranec nie sú v miestnosti 16:05 hod. 

 

p.p. Rušinová – chcem poprosiť, minulý rok sa ukončila revitalizácia vnútroblokov a na 

SNP, kde sú detské ihriská sa vôbec neupratuje. Kolotoč ešte ani nebol poriadne 

využívaný a už je obliaty farbou. Ako stavebný dozor som sa snažila, aby to bolo urobené 

kvalitne, aj projekt bol veľmi pekný. Nestihlo sa to poriadne užívať  a už je to špinavé.   

Pri lezeckej stene vyberajú odpad, trávny koberec je poškodený. 
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Chcem poprosiť MsP a aj mesto, aby sa šli pozrieť na naše sídlisko, prišli tam opravári 

výťahov, vyšli na trávu a zapadli v blate. Videla som tam MsP a neviem, či im pokutu 

dali, či nedali, ale trávnik nedali do poriadku.  

Ďalej na detskom ihrisku opravujete koše, aj dnes sa opravovali. Cez zeleň sa prechádza 

s plošinou. Je blato, tak prečo si nehľadajú také chodníky, aby sa k  tomu dostali. Škoda 

našej zelene, aby sme si chránili to, čo sme nadobudli.  

Z úst ľudí stále zneje a aj ja som niekoľkokrát prosila MsP, okolo detských ihrísk sú 

exkrementy. Niekedy bolo dodržiavané, že tam, kde sa deti hrali, tak psičkári tam 

nechodili. Poprosím informovať cez Facebook, alebo keby polícia informovala 

psíčkarov, aby nechodili tam, kde sa hrajú deti.  

 

p.p. Stana a p.p. Zahuranec sú v miestnosti 16:07 

 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – čo sa týka pokuty, oni pokutu dostali. Prerábajú celý 

výťah, dnes tam stáli dve autá a pokutu dostali a vy hovoríte, že pokutu nedostali. 

Je 5 mestských policajtov a chlapci nestrážia len Slovinskú ulicu alebo Zemanskú ulicu. 

 

 

28. Diskusia              16:11 hod. 

 

p.p. Hojstrič – ako ste postrehli, od roku 2026 má mať každá samospráva defibrilátor. 

Ďakujem p.p. Dzimkovej a aj ostatným poslancom, ktorí sa postarali o  to, že ho máme. 

Chcem len toľko, aby ostal funkčný, aby nezapadol prachom lebo potom to nemá význam.  

Tak nech je na verejne dostupnom mieste.  

Pri nemocnici v Slovinskom potoku je odpad. Budeme mať rekonštrukciu nemocnice, 

nemocnica dostane nový šat a pod tým mostom je všetko možné. Tak by som poprosil, 

neurobilo sa tam nič. 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ – robilo sa určite, ja som požiadala hasičov.   

p.p. Hojstrič – nebol som na decembrovom MsZ a neviem, či to tam bolo povedané, ale 

dúfam, že nedopadneme ako v Poprade alebo v SNV, kde neplnoleté osoby napadajú 

ľudí. V poslednej dobe som to nepočul, ale v novembri a decembri to bolo aktuálne.  

p.p. Zahuranec – na MI pod Okuhliskom sú nejaké letné akcie, je tam málo ľudí a preto 

by bolo vhodné spojiť tie akcie a nakoniec, aby to bolo ukončené nejakým koncertom. 

Myslím si, že aj tých ľudí by bolo viac.  

Chcel som sa opýtať tiež na sociálny podnik, keďže majú nabehnúť aktivačné práce, ktoré 

boli zrušené a včera to bolo propagované v TV.  

Pána náčelníka sa chcem opýtať, že keď bude 12 členov MOPS, či budú aj nejaké 

výsledky lebo po zime ten neporiadok, či už na Hornádskej ulici alebo v iných lokalitách 

je niečo strašné. Ja nehovorím, že vy to máte všetko kontrolovať, ale nech sú viditeľné 

výsledky MOPS. 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP -  minulý týždeň sa z Hornádskej ulice vyviezli 3 

kontajnery. 

p.p. Zahuranec – ale to je dôsledok, nie prevencia.  
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Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – to je dôsledok toho, akí ľudia tam žijú. Tam sa 

nezabezpečí poriadok, ani keby bolo 30 MOPS. Tam sa ráno urobí poriadok a  poobede 

je tam opäť odpad. 

p.p. Zahuranec – možno by bolo dobre ohraničiť to tak, že tí, ktorí tam budú pracovať 

a nebudú mať výsledky, tak tam nebudú pracovať.  

Ďalšia vec, nedá sa prehodnotiť, aby MsZ mohlo začínať  o 14.00 hod.? 

Ing. Ľuboš Ontko, zástupca primátora – môžeme to upraviť v rokovacom poriadku. 

p.p. Jendruch – treba porozmýšľať, aby sa navýšil počet príslušníkov MsP. 

p.p. Dzimková – chcem vás ešte informovať, že náš defibrilátor je zaregistrovaný na 

mape celoslovenskej registrácie AED. Je to od 14.02.2024. 

       

29. Záver         16:20 hod. 

     

Zástupca primátora sa poďakoval poslancom a ostatným prítomným za účasť na 14. rokovaní 

MsZ a zasadanie ukončil. 

 

 

V Krompachoch 21.02.2024 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Saloková 

 

 

Anna NEMČÍKOVÁ      Ing. Dárius DUBIŇÁK 

    prednostka MsÚ                                                                                     primátor mesta 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 

Igor JENDRUCH, poslanec MsZ 

Mgr. Oľga DZIMKOVÁ, poslankyňa MsZ 

 


